
Referat Strandudvalgsmøde 13. august 2024

Tilstede: Nicklas (formand Raadalsgaard I) og Julia (formand Raadalsgaard II).
Ingen tilbagemelding fra Bodshøjgård.

Dagsorden og referat:
1. Status på arealerne

a. Vi har ikke slagleklippet arealet mod Nordmarksvej i år for at spare penge. Vi
forventer at slagleklippe i 2025 for at undgå at der kommer tidsler og vild
pastinak på hele arealet.

b. Der er blevet udført beskæring af Træerne på stykket langs fjorden - Elinco
stod for dette og betalte.

c. Legepladsen fungerer og er et hit. Det er fortsat Raadalsgaard I der
vedligeholder og fører tilsyn.

d. Bådlauget har fået ny Formand og er officielt blevet en forening med stiftende
generalforsamling i går. De har opgivet at lægge sand op fra havbunden rundt
om jollebroen.

2. Pileurt/Bjørneklo
a. Vi har fortsat bjørneklo, specielt omkring mod syd ift. bådstativerne. Disse

bliver holdt nede af Michael Frydenlund. Derudover er der kommet en ny på
stykket langs fjorden (denne er gravet op).

b. Pileurt spreder sig hastigt på arealet ved stranden. Vi har lavet en aftale med
en lokal der sørger for at holde disse nede men på sigt skal vi have fundet en
mere holdbar løsning.

3. Kontingent/regnskaber
a. Ad kontingent: Vi har lagt op til at kontingent bliver 45 kroner pr parcel i 2024

og 50 kroner pr parcel i 2025. Bodshøjgård har sagt ok til budgetterne via en
mail (via kasserer Grethe Fuglsang, mail den 13. maj 2024). Raadalsgaard II
siger også god for kontingent forhøjelserne.

b. Bodshøjgård har ligeledes lagt op til at regnskaber og budget blot fremsendes
til orientering, hvilket der er stemning for. Raadalsgaard II og Bodshøjgård
kan til enhver tid rette henvendelse hvis de har spørgsmål eller kommentarer.

4. Eventuelt.
a. Næste møde bliver 2. onsdag i juni 2024 = 11/6-2024.


